
 Protokół Nr XXXV/2010
z trzydziestej piątej zwyczajnej sesji Rady Gminy 

Janowiec Kościelny 
odbytej w dniu 7 lipca 2010 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy  w 

Janowcu Kościelnym 

Obrady sesji rozpoczęto o godz. 8.oo
Obrady sesji zakończono o godz. 10.30.

Podczas obrad sesji przed budynkiem wywieszono flagę narodową,

Zgodnie z art. 20 ustawy z dnia 8 marca 1990r o samorządzie gminnym 
(Dz.U.  Nr  13,  poz.  74  ze  zm.)  Przewodniczący  Rady  Gminy  otworzył 
trzydziestą  piątą  zwyczajną  sesję  Rady  Gminy 
Janowiec Kościelny i po powitaniu radnych, gości, oświadczył, iż zgodnie z 
listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec 
ustawowego  składu  Rady  wynoszącego  15  osób  stanowi  quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.
Lista obecnych radnych i sołtysów   stanowi załączniki nr 1 i 2  do protokołu.

Przewodniczący rady poinformował, iż zgodnie z art. 20 ust.5 ustawy o 
samorządzie gminnym został zobowiązany  do wprowadzenia do porządku 
obrad dzisiejszej sesji  projektu uchwały na wniosek Wójta, który wpłynął w 
ustawowym terminie,  a  dotyczący podjęcia  uchwały w sprawie  „  zmian w 
Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Janowcu Kościelnym”. 
Zgodnie z ustawą Rada Gminy może wprowadzić zmiany do porządku obrad 
bezwzględną większością głosów.

Zatem przewodniczący rady zaproponował głosowanie.

Kto  jest  za  wprowadzeniem  dodatkowego  projektu  uchwały  do 
porządku obrad ?

– 15  za

Przewodniczący rady stwierdził, że proponowana zmiana do porządku obrad 
sesji została przyjęta bezwzględną większością głosów.

–

Ad  pkt.2.  Przewodniczący  Rady  przedstawił  porządek  obrad  ,  który  jest 
następujący:
 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracach Wójta i Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza 



o wykonaniu uchwał Rady.
5.  Interpelacje i zapytań radnych.
6. Podjęcie uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2010 rok,
2) zaciągnięcia kredytu na finansowanie planowanego deficytu budżetu gminy Janowiec 
Kościelny w 2010 roku,
3) zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu pożyczek i 
kredytów gminy Janowiec Kościelny w 2010 roku,
4) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Janowiec Kościelny na lata 2010-2016.
5) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Bielawy na lata 2010-2016,
6) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Stare Połcie na lata 2010-2016,
7) przekazania do Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Janowcu Kościelnym zadania 
polegającego na udzielaniu pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie gminy Janowiec Kościelny i upoważnienia Kierownika Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Janowcu Kościelnym do prowadzenia postępowania w 
sprawach przyznawania świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym.
8) powierzenia Wójtowi Gminy uprawnień do ustalania wysokości cen i opłat za usługi 
komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń 
użyteczności publicznej Gminy Janowiec Kościelny,
9) zmian w Statucie Gminnego Ośrodka pomocy Społecznej  w Janowcu Kościelnym.

7. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania.
8. Wolne wnioski.

Ad.pkt.3.

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Protokół  zgodnie  ze  Statutem  Gminy  był  przygotowany  trzy  dni  przed 
terminem  sesji  oraz  wyłożony  w  dniu  dzisiejszy  na  pół  godziny  przed 
rozpoczęciem sesji, zatem  każdy z radnych miał możliwość zapoznania się z 
jego treścią.
Zatem, czy są pytania odnośnie protokołu z poprzedniej sesji ?

Nikt nie zgłosił uwag.

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował głosowanie.

Kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji ?

Ustawowy skład Rady Gminy - 15 radnych
Obecnych podczas głosowania - 15 radnych

Za przyjęciem protokołu - 15 głosów
Przeciw -  0 głosów
Wstrzymało się od głosu -  0 głosów

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji został 
przyjęty jednogłośnie.



Ad.pkt.4.
Informacja  Wójta o pracach Wójta i Urzędu w okresie międzysesyjnym, a 
zwłaszcza o wykonaniu uchwały Rady. 

Wójt  Gminy Pani Danuta Puchalska przedłożyła informację nt. swojej 
działalności  w  okresie  międzysesyjnym  ,  oraz  o  wykonaniu  uchwał  Rady 
Gminy  – która stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu.

Rada Gminy jednogłośnie i bez uwag przyjęła powyższe sprawozdanie 
do akceptującej wiadomości.

Ad.pkt.5.
Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Wacław Chmielewski poinformował, iż droga powiatowa w msc. 
Zaborowo  jest bardzo zniszczona, (destrukt się sypie, powybijane dziury) , w 
związku z czym należy wystąpić do powiatu o położenie nowej nawierzchni. 
Ponadto  droga  powiatowa  na  odcinku  Zaborowo  –  Nowa  Wieś  Wielka 
również wymaga pilnej naprawy.

Pani  Wójt  wyjaśniła,  iż  wystąpi  z  pismem do  Powiatowego  Zarządu 
Dróg w Nidzicy w sprawie naprawy przedmiotowych dróg.

Radny  Piotr  Rogalski  zwrócił  się  z  prośbą  o  uporządkowanie 
(wykoszenie  rowów  przydrożnych)  na  odcinku  drogi  Napierki  w  kierunku 
Edenu, oraz uprzątnięcie śmieci z parkingu .

Radna  Ryszarda  Lipińska  prosi  o  wykoszenie  trawy  wokół  płyty 
stadionu,  oraz  zakup   sprzętu  sportowego  do   siatkówki,  która  pozwoli 
młodzieży aktywnie spędzać czas podczas wakacji.

Pani  Wójt  poinformowała,  iż  gmina  posiada  tylko  jedną  kosiarkę, 
dlatego też trudno jest w jednym czasie wykosić i wykonać wszystkie prace 
porządkowe  na  terenie  gminy,  jednak  prace  te  systematycznie  są 
wykonywane przez pracowników z robót publicznych.

Ad.pkt.6.
Podjęcie uchwał.
Pierwsza uchwała dotyczy zmian w budżecie gminy na 2010 rok.
Przewodniczący  Rady  poinformował,  iż  wprowadza  się  autopoprawki  do 
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok. W związku 
z ubieganiem się o kredyt, musimy niektóre zapisy dostosować do wymogów 
Banków i Regionalnej Izby Obrachunkowej.
Autopoprawek jest kilka, zatem każde z nich musi być odrębnie głosowania.



Pierwsza autopoprawka dotyczy zmiany w załączniku nr 1.

O zabranie głosu i przedstawienie autopoprawki, przewodniczący rady 
poprosił skarbnika gminy.

 Radny Piotr Rogalski zgłosił, że niepokoi go kolejny raz sprawa zgłaszania 
tak licznych poprawek do projektu uchwały w/s  zmian w budżecie gminy na 
rok  2010.  Rozumie  zgłoszenie  jednej   autopoprawki,  ale  nie  dziesięciu. 
Każdemu z radnych trudno jest  analizować uchwały budżetowe, a  przy tak 
licznych  zmianach,  które  nie  były  omawiane  na  komisjach,  w  ogóle  nie 
wiadomo nad czym radni głosują.

Pani skarbnik wyjaśniła, że wszystkie autopoprawki są spowodowane 
decyzjami,  które  wpłynęły  w  okresie   między  komisjami  a  Sesją  oraz 
sugestiami Regionalnej Izby Obrachunkowej, która dokonała  na jej prośbę 
sprawdzenia  projektów uchwał omawianych na komisjach.
Skarbnik  zapewniła,  że   będzie  omawiała  bardzo  dokładnie  każdą 
autopoprawkę i dopiero będzie głosowanie.

To zapewnienie nie uspokoiło radnego Rogalskiego, który oświadczył, 
że następnym razem opuści obrady.

Skarbnik  gminy  Pani  Elżbieta  Wiśniewska  omówiła  pierwszą 
autopoprawkę w załączniku nr 1 do uchwały w/s zmian w budżecie gminy na 
2010 rok.

Przewodniczący rady zaproponował głosowanie.

Kto jest  za przyjęciem pierwszej autopoprawki  omówionej wcześniej 
przez skarbnika gminy ?

- 15 głosów za 
Przewodniczący rady stwierdził,  iż pierwsza autopoprawka została przyjęta 
jednogłośnie.

Druga autopoprawka dotyczy zmiany załącznika Nr 2.

Skarbnik  gminy  Pani  Elżbieta  Wiśniewska  omówiła  drugą 
autopoprawkę w załączniku nr 2 do uchwały w/s zmian w budżecie gminy na 
2010 rok.

Przewodniczący rady zaproponował głosowanie.

Kto  jest  za  przyjęciem drugiej   autopoprawki   omówionej  wcześniej 
przez skarbnika gminy ?



– 14 głosów za
– 1 głos wstrzymujący się

Przewodniczący rady stwierdził, iż druga autopoprawka została przyjęta.

Trzecia autopoprawka to zmiany w załączniku nr 12.

Skarbnik gminy Pani Elżbieta Wiśniewska omówiła trzecią  autopoprawkę w 
załączniku nr 12 do uchwały w/s zmian w budżecie gminy na 2010 rok.

Przewodniczący rady zaproponował głosowanie.

Kto  jest  za  przyjęciem trzeciej   autopoprawki   omówionej  wcześniej 
przez skarbnika gminy ?

– 15  głosów za

Przewodniczący rady stwierdził, iż trzecia autopoprawka została przyjęta.

Czwarta autopoprawka dotyczy zmiany w załączniku nr 12a.

Skarbnik gminy Pani Elżbieta Wiśniewska omówiła czwartą  autopoprawkę w 
załączniku nr 12a do uchwały w/s zmian w budżecie gminy na 2010 rok.

Przewodniczący rady zaproponował głosowanie.

Kto jest  za przyjęciem czwartej  autopoprawki  omówionej wcześniej 
przez skarbnika gminy ?

– 11 głosów za
–  4 głosy wstrzymujące się 

Przewodniczący rady stwierdził, iż czwarta autopoprawka została przyjęta.

Piąta autopoprawka dotyczy zmiany załącznika nr 7.

Skarbnik gminy Pani Elżbieta Wiśniewska omówiła piątą  autopoprawkę w 
załączniku nr 7 do uchwały w/s zmian w budżecie gminy na 2010 rok.

Przewodniczący rady zaproponował głosowanie.

Kto jest za przyjęciem piątej  autopoprawki  omówionej wcześniej przez 



skarbnika gminy ?

– 14 głosów za
–  1 głos wstrzymujący się 

Przewodniczący rady stwierdził, iż piąta autopoprawka została przyjęta.

Szósta autopoprawka dotyczy zmiany w załączniku nr 3. 

Skarbnik gminy Pani Elżbieta Wiśniewska omówiła szóstą  autopoprawkę w 
załączniku nr 3 do uchwały w/s zmian w budżecie gminy na 2010 rok.

Przewodniczący rady zaproponował głosowanie.

Kto  jest  za  przyjęciem szóstej   autopoprawki   omówionej  wcześniej 
przez skarbnika gminy ?

– 12 głosów za
–  3 głosy wstrzymujące się 

Przewodniczący rady stwierdził, iż szósta  autopoprawka została przyjęta.

Siódma autopoprawka dotyczy zmiany w załączniku nr 3a.

Skarbnik gminy Pani Elżbieta Wiśniewska omówiła siódmą  autopoprawkę w 
załączniku nr 3a do uchwały w/s zmian w budżecie gminy na 2010 rok.

Przewodniczący rady zaproponował głosowanie.

Kto jest  za  przyjęciem siódmej   autopoprawki   omówionej  wcześniej 
przez skarbnika gminy ?

– 11 głosów za
–  4 głosy wstrzymujące się 

Przewodniczący rady stwierdził, iż siódma  autopoprawka została przyjęta.

O przedstawienie projektu uchwały w/s zmian w budżecie gminy na 2010 rok 
uwzględniający przegłosowane autopoprawki , przewodniczący rady poprosił 
skarbnika gminy.

Skarbnik gminy Pani Elżbieta Wiśniewska przedstawiła projekt uchwały.



Przewodniczący rady zaproponował głosowanie .

Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2010 rok ?

Ustawowy skład rady - 15 radnych
Obecnych podczas głosowania - 15 radnych 

Za podjęciem uchwały - 10 głosów
Przeciw -  0 głosów
Wstrzymało się od głosu -  5 głosów

Rada Gminy w obecności  15 radnych  –  10 głosami  „za”,  przy 5  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXXV/201/10 w sprawie zmian  w 
budżecie gminy na 2010 rok” – która stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.

Drugi  projekt  uchwały  dotyczy  zaciągnięcia  kredytu  na  finansowanie 
planowanego deficytu budżetu gminy Janowiec Kościelny w 2010 roku.

Przewodniczący rady zaznaczył, że wprowadza się autopoprawki do projektu 
uchwały  w/s  zaciągnięcia  kredytu  na  finansowanie  planowanego  deficytu 
budżetu gminy Janowiec Kościelny w 2010 roku.
Są dwie autopoprawki, które muszą  zostać wprowadzone po sprawdzeniu 
projektu uchwały przez  Regionalną Izbę Obrachunkową.

1) autopoprawka:
§ 1 otrzymuje brzmienie:

„ Zaciągnąć kredyt w banku w kwocie : 1.161.063,00 zł. (słownie: jeden milion 
sto sześćdziesiąt jeden tysięcy sześćdziesiąt trzy  złote) na sfinansowanie 
deficytu budżetu gminy w 2010 roku, w związku z realizacją następujących 
zadań:
– sporządzenie projektu kosztorysu instalacji wodociągowych – 150.000,00 

zł.,
– sporządzenie  projektu  budowy  kanalizacji  sanitarnej  m.Safronka  i 

podłączenie do oczyszczalni ścieków w Kucach – 200.000,00 zł.,
– dofinansowanie do drogi powiatowej pn. „ Przebudowa dróg powiatowych 

na odcinku Safronka-Janowiec Kościelny-Kuce Etap I: Nr 1560N odcinek 
od km 6+332 do km 7+328,65, Nr 1613N odcinek od km 10+ 669 do km 
12+368,47 – 574.036,80 zł,

– budowa chodników w ms. Janowiec Kościelny – 55.963,20 zł., 
– wpłaty  na  rzecz  Ekologicznego  Związku  Gmin  „Działdowszczyzna”  - 

65.000,00 zł.,
– wyposażenie świetlic wiejskich pn. „ Zaspokojenie potrzeb społecznych i 



kulturalnych  mieszkańców Gminy wiejskiej Janowiec Kościelny poprzez 
remont i wyposażenie świetlic wiejskich w Janowcu Kościelnym, Starych 
Połciach, Bielawach – 78.063,00 zł.,

– dotacja za zakup beczki asenizacyjnej dla ZGK w Janowcu Kościelnym – 
38.000,00 zł., 

2. autopoprawka:
„ §2 – zostaje wykreślony”.

Przewodniczący  Rady  zaproponował,  aby  każda  autopoprawka  została 
głosowana odrębnie, a następnie cała uchwała.

Przewodniczący Rady zaproponował głosowanie.

Kto jest za wniesieniem pierwszej autopoprawki do projektu uchwały ?

– 10 głosów za
–  5 wstrzymujących się

Przewodniczący rady stwierdził, że pierwsza autopoprawka została przyjęta.

Kto  jest  za  wprowadzeniem  drugiej  autopoprawki  polegającej  na 
wykreśleniu §2 ?

– 10 głosów za
– 5 wstrzymujących się 

Przewodniczący rady stwierdził, że druga autopoprawka została przyjęta.

Następnie  przewodniczący  rady  zaproponował  głosowanie  nad  projektem 
całej uchwały z uwzględnieniem przegłosowanych poprawek.

Kto  jest  za  podjęciem  uchwały  w/s  zaciągnięcia  kredytu  na 
finansowanie  planowanego  deficytu  budżetu  gminy  Janowiec  Kościelny  w 
2010 roku ?

Ustawowy skład rady - 15 radnych
Obecnych podczas głosowania - 14 radnych 

Za podjęciem uchwały - 10 głosów
Przeciw -  0 głosów
Wstrzymało się od głosu -  5 głosów



Rada Gminy w obecności  15 radnych  –  10 głosami  „za”,  przy 5  głosach 
„wstrzymujących  się”  podjęła  uchwałę  Nr  XXXV/202/10  w  sprawie 
„zaciągnięcia kredytu na finansowanie planowanego deficytu budżetu gminy 
Janowiec Kościelny w 2010 roku”- która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.

Trzeci  projekt  uchwały  dotyczy  zaciągnięcia  kredytu  na  spłatę  wcześniej 
zaciągniętych  zobowiązań  z  tytułu  pożyczek  i  kredytów  gminy  Janowiec 
Kościelny w 2010 roku. 
Podobnie jak w poprzedniej uchwale Regionalna Izba Obrachunkowa zaleciła 
wprowadzenie  zmian  do  projektu  uchwały,  który  otrzymali  radni  w 
materiałach.
Wprowadza się autopoprawki  do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu na spłatę wcześniej  zaciągniętych zobowiązań z tytułu pożyczek i 
kredytów w gminie Janowiec Kościelny w 2010 roku.  
Są dwie autopoprawki.

Pierwsza autopoprawka.
§1 otrzymuje nowe brzmienie:
„ Zaciągnąć kredyt w banku w kwocie : 980.860,00 zł. (słownie: dziewięćset 
osiemdziesiąt  tysięcy  osiemset  sześćdziesiąt  złotych)  na  spłatę  wcześniej 
zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów.

1. 1 spłata kredytów w 2010 r., - 577.440,00 zł.
1. 2. spłata pożyczek w 2010 r., - 103.460,00 zł.
1. 3. spłata kredytu krótkoterminowego w rachunku bieżącym w 2010 r., - 300.00,00 zł.”

Druga autopoprawka.
„§2 – zostaje wykreślony”.

Przewodniczący  Rady  proponuje  przegłosować  każdą  autopoprawkę 
oddzielnie.

W  tym  momencie  salę  opuścił  radny  Piotr  Rogalski   pomniejszając  ilość 
członków Rady biorących udział w posiedzeniu do 14 radnych.

Kto jest  za wniesieniem pierwszej  autopoprawki  do projektu uchwały 
polegającej na:
§1 otrzymuje nowe brzmienie:
„ Zaciągnąć kredyt w banku w kwocie : 980.860,00 zł. (słownie: dziewięćset 
osiemdziesiąt  tysięcy  osiemset  sześćdziesiąt  złotych)  na  spłatę  wcześniej 
zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów.

1 spłata kredytów w 2010 r., - 577.440,00 zł.
1. 2. spłata pożyczek w 2010 r., - 103.460,00 zł.
1. 3. spłata kredytu krótkoterminowego w rachunku bieżącym w 2010 r., - 



300.00,00 zł.” ?

– 10 głosów za
– 4 wstrzymujące się

Przewodniczący rady stwierdził, że pierwsza autopoprawka została przyjęta.

Kto  jest  za  wprowadzeniem  drugiej  autopoprawki   polegającej  na 
wykreśleniu §2. ?

– 10 głosów za
– 4 wstrzymują się

Przewodniczący rady stwierdził, że druga autopoprawka została przyjęta.

O  przedstawienie  projektu  uchwały  z  uwzględnieniem  przyjętych 
autopoprawek przewodniczący rady poprosił skarbnika gminy.

Skarbnik gminy Pani Elżbieta Wiśniewska przedstawiła projekt uchwały.

Przewodniczący rady zaproponował głosowanie.

Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę 
wcześniej  zaciągniętych  zobowiązań  z  tytułu  pożyczek  i  kredytów  gminy 
Janowiec Kościelny w 2010 roku ?

Ustawowy skład rady - 15 radnych
Obecnych podczas głosowania - 14 radnych 

Za podjęciem uchwały - 10 głosów
Przeciw -  0 głosów
Wstrzymało się od głosu -  4 głosów

Rada Gminy w obecności  14 radnych  –  10 głosami  „za”,  przy 4  głosach 
„wstrzymujących  się”  podjęła  uchwałę  Nr  XXXV/203/10  w  sprawie 
„zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 
pożyczek i kredytów gminy Janowiec Kościelny w 2010 roku ”- która stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Czwarty projekt uchwały dotyczy zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 
Janowiec Kościelny na lata 2010-2016.
Projekt uchwały omawiany był na obu stałych Komisjach Rady i uzyskał pełną 
akceptację.



Czy są uwagi do projektu uchwały, który otrzymali radni w materiałach 
sesyjnych ?

Nikt nie zgłosił uwag.

O  przedstawienie   projektu  uchwały  przewodniczący  rady  poprosił 
Wiceprzewodniczącą Rady Panią Ryszardę Lipińską.

Przewodniczący Rady zaproponował głosowanie.

Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Janowiec Kościelny na lata 2010-2016 ?

Ustawowy skład rady - 15 radnych
Obecnych podczas głosowania - 14 radnych 

Za podjęciem uchwały - 14 głosów
Przeciw -  0 głosów
Wstrzymało się od głosu -  0 głosów

Rada Gminy w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”,  podjęła uchwałę Nr 
XXXV/204/10  w  sprawie  „  zatwierdzenia  Planu  Odnowy  Miejscowości 
Janowiec Kościelny na lata 2010-2016 ”-  która  stanowi  załącznik  nr  6 do 
niniejszego protokołu.

Piaty  projekt  uchwały  dotyczy  zatwierdzenia  Planu  Odnowy  Miejscowości 
Bielawy  na lata 2010-2016.
Projekt uchwały omawiany był na obu stałych Komisjach Rady i uzyskał pełną 
akceptację.

Czy są uwagi do projektu uchwały, który otrzymali radni w materiałach 
sesyjnych ?

Nikt nie zgłosił uwag.

O  przedstawienie   projektu  uchwały  przewodniczący  rady  poprosił 
Wiceprzewodniczącą Rady Panią Ryszardę Lipińską.

Przewodniczący Rady zaproponował głosowanie.

Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Bielawy na lata 2010-2016 ?

Ustawowy skład rady - 15 radnych
Obecnych podczas głosowania - 14 radnych 



Za podjęciem uchwały - 14 głosów
Przeciw -  0 głosów
Wstrzymało się od głosu -  0 głosów

Rada Gminy w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”,  podjęła uchwałę Nr 
XXXV/205/10 w sprawie „ zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Bielawy 
na lata 2010-2016 ”- która stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Szósty  projekt uchwały dotyczy zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 
Stare Połcie   na lata 2010-2016.
Projekt uchwały omawiany był na obu stałych Komisjach Rady i uzyskał pełną 
akceptację.

Czy są uwagi do projektu uchwały, który otrzymali radni w materiałach 
sesyjnych ?

Nikt nie zgłosił uwag.

O  przedstawienie   projektu  uchwały  przewodniczący  rady  poprosił 
Wiceprzewodniczącą Rady Panią Ryszardę Lipińską.

Przewodniczący Rady zaproponował głosowanie.

Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Stare Połcie  na lata 2010-2016 ?

Ustawowy skład rady - 15 radnych
Obecnych podczas głosowania - 14 radnych 

Za podjęciem uchwały - 14 głosów
Przeciw -  0 głosów
Wstrzymało się od głosu -  0 głosów

Rada Gminy w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”,  podjęła uchwałę Nr 
XXXV/206/10 w sprawie „ zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Stare 
Połcie  na  lata  2010-2016  ”-  która  stanowi  załącznik  nr  8  do  niniejszego 
protokołu.

Siódmy projekt uchwały dotyczy przekazania do Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej  w  Janowcu  Kościelnym  zadania  polegającego  na  udzieleniu 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 



terenie  gminy  Janowiec  Kościelny  i  upoważnienia  Kierownika  Gminnego 

Ośrodka  Pomocy  Społecznej   w  Janowcu  Kościelnym  do  prowadzenia 

postępowania  w sprawach przyznawania  świadczeń pomocy materialnej  o 

charakterze socjalnym.

W związku z nowelizacją ustawy z dnia 7 września 1991 roku o systemie 

oświaty  dotychczasowy  zapis  zakazujący  radom  gmin  przekazywania 

upoważnienia ośrodkom pomocy społecznej do załatwiania indywidualnych 

spraw z zakresu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów,  utracił  swoją  moc.  Obecnie  Rada  Gminy  może  upoważnić 

Kierownika  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej   do  prowadzenia 

postępowania  w  sprawach  udzielania  świadczeń  pomocy  materialnej  o 

charakterze socjalnym dla uczniów.

Z  dotychczasowego   doświadczenia  wynika,  że  większość  osób 

korzystających,  z  tej  formy pomocy materialnej  to klienci  GOPS, to osoby 

pobierające różnego rodzaju świadczenia, w tym świadczenia wynikające z 

ustawy o pomocy społecznej, świadczenia rodzinne, alimentacyjne, dodatki 

mieszkaniowe.  Przekazanie  do  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  spraw 

związanych z udzielaniem pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów  ma  na  celu  ułatwienie,  wnioskodawcom  –  rodzicom  uczniów, 

korzystanie  z  pomocy  na  cele  edukacyjne  ,  uproszczenie  procedury 

związanej  z  udzieleniem  pomocy  socjalnej,  wszystkie  sprawy  będą 

załatwiane w jednym miejscu. Rozwiązanie to umożliwi lepsze wykorzystanie 

przyznanej pomocy,  gdyż pracownicy socjalni  opieki społecznej  posiadają 

większą  znajomość  środowiska,  szczególnie  rodzin  zagrożonych: 

narkomanią, alkoholizmem, patologią, niewydolnych społecznie itp. 

Uzasadnione  jest  więc  przekazanie  uprawnienia  do  załatwiania  spraw 

związanych z udzielaniem pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów do Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.



Przekazanie  do  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  zadania  polegającego  na 

udzielaniu  pomocy  materialnej  o  charakterze   socjalnym  dla  uczniów 

zamieszkałych  na  terenie  Gminy  Janowiec  Kościelny  może  nastąpić  w 

oparciu  o  uchwałę  rady  gminy  wydana  na  podstawie  art.90  m.  ustawy o 

systemie oświaty.

Zatem,  czy  są  uwagi  do  projektu  uchwały,  który  otrzymali  radni  w 

materiałach sesyjnych ?

Nikt nie zgłosił uwag.

Przewodniczący proponuje głosowanie.

Kto jest  za podjęciem uchwały w sprawie przekazania do Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Janowcu Kościelnym zadania polegającego 

na  udzieleniu  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym  dla  uczniów 

zamieszkałych  na  terenie  gminy  Janowiec  Kościelny  i  upoważnienia 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Janowcu Kościelnym 

do prowadzenia postępowania w sprawach przyznawania świadczeń pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym ?

Ustawowy skład rady - 15 radnych

Obecnych podczas głosowania - 14 radnych 

Za podjęciem uchwały - 14 głosów
Przeciw -  0 głosów
Wstrzymało się od głosu -  0 głosów



Rada Gminy w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”,  podjęła uchwałę Nr 

XXXV/207/10  w  sprawie  „  przekazania  do  Gminnego  Ośrodka  Pomocy 

Społecznej  w  Janowcu  Kościelnym  zadania  polegającego  na  udzieleniu 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 

terenie  gminy  Janowiec  Kościelny  i  upoważnienia  Kierownika  Gminnego 

Ośrodka  Pomocy  Społecznej   w  Janowcu  Kościelnym  do  prowadzenia 

postępowania  w sprawach przyznawania  świadczeń pomocy materialnej  o 

charakterze  socjalnym  ”-  która  stanowi  załącznik  nr  9  do  niniejszego 

protokołu.

Ósmy projekt  uchwały  dotyczy  powierzenia  Wójtowi  Gminy  uprawnień  do 

ustalania  wysokości  cen  i  opłat  za  usługi  komunalne  o  charakterze 

użyteczności  publicznej  oraz  za  korzystanie  z  obiektów  i  urządzeń 

użyteczności publicznej Gminy Janowiec Kościelny.

Rada Gminy Janowiec Kościelny postanowiła powierzyć uprawnienia w 

zakresie ustalania wysokości cen i opłat za świadczone usługi komunalne o 

charakterze  użyteczności  publicznej  oraz  za  korzystanie  z  obiektów  i 

urządzeń użyteczności publicznej stanowiących mienie samorządowe gminy 

Janowiec Kościelny.

Upoważnienie do ustalenia cen i opłat z tytułu korzystania z terenów 

gminy  pozwoli  na  szybkie  i   kompetentne  załatwienie  wniosków  osób 

występujących o wydzierżawienie  gruntów w drodze umowy dzierżawy na 

różne cele, tj. reklamowe i informacyjno-reklamowe, handlowe, widowiskowe 

(cyrk, wesołe miasteczko).

Ponadto  Gmina  posiadając  własne  tereny  oraz  lokale  mogłaby 

pozyskiwać własne środki do budżetu.



Przewodniczący rady zwrócił się z pytaniem, czy są uwagi do projektu 

uchwały, który otrzymali radni w materiałach sesyjnych ?

Nikt nie zgłosił uwag.

Przewodniczący Rady zaproponował głosowanie.

Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie  powierzenia Wójtowi Gminy 

uprawnień  do  ustalania  wysokości  cen  i  opłat  za  usługi  komunalne  o 

charakterze  użyteczności  publicznej  oraz  za  korzystanie  z  obiektów  i 

urządzeń użyteczności publicznej Gminy Janowiec Kościelny ?

Ustawowy skład rady - 15 radnych

Obecnych podczas głosowania - 14 radnych 

Za podjęciem uchwały - 10 głosów
Przeciw -  2 głosy
Wstrzymało się od głosu -  2 głosy

Rada Gminy w obecności  14 radnych  –  10 głosami  „za”,  przy 2  głosach 

„wstrzymujących się” i 2 głosach „przeciw”  podjęła uchwałę Nr XXXV/208/10 

w sprawie „ powierzenia Wójtowi Gminy uprawnień do ustalania wysokości 

cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz 

za  korzystanie  z  obiektów  i  urządzeń  użyteczności  publicznej  Gminy 

Janowiec Kościelny  ”- która stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Ostatni  projekt  uchwały  dotyczy  zmian  w  Statucie  Gminnego  Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Janowcu Kościelnym.



W związku ze zmianą przepisów na podstawie których są realizowane 

zadania  zmiana  Statutu  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  jest 

konieczna. Ustawa o postępowaniu wobec dłużników alimentacyjnych oraz 

zaliczce  alimentacyjnej  została  uchylona,  zastąpiła  ja  ustawa  o  pomocy 

osobom uprawnionym do alimentacji.

Przewodniczący  rady  zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  są  uwagi  do  projektu 

uchwały, który otrzymali wcześniej radni ?

Nikt nie zgłosił uwag.

Przewodniczący Rady zaproponował głosowanie.

Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Janowcu Kościelnym ?

Ustawowy skład rady - 15 radnych

Obecnych podczas głosowania - 14 radnych 

Za podjęciem uchwały - 14 głosów
Przeciw -  0 głosów
Wstrzymało się od głosu -  0 głosów

Rada Gminy w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr 

XXXV/209/10  w  sprawie  „  zmian  w  Statucie  Gminnego  Ośrodka  Pomocy 

Społecznej  w  Janowcu  Kościelnym   ”-  która  stanowi  załącznik  nr  11  do 

niniejszego protokołu.

Ad.pkt.9.



Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania.

Odpowiedzi na zgłoszone pytania udzieliła Pani Wójt w pkt.5.

Ad.pkt.10

Wolne wnioski.

Radny Powiatu Pan Zenobiusz Szczepkowski zwrócił się z prośbą , aby 

Pani  Wójt  wystąpiła  z  wnioskiem  do  Agencji  Nieruchomości  Rolnych  o 

przejecie  nieodpłatnie  działki  mieszczącej  się  w  szczycie  przekazanej  dla 

Fundacji  Metropolity  Szeptyckiego  działki  w  Szczepkowie  Borowym 

(prowadzącej w kierunku Iwan). Jest to działka ok. 0,03 arów, którą można 

wykorzystać na parking, na zajezdnię  autobusową dla dzieci szkolnych, itp.

Mieszkaniec Pokrzywnicy Wielkiej Pan Tomasz Moszczyński zwrócił się 

z  prośbą o  wyrównanie  drogi  i  poszerzenie  od drogi  powiatowej  (Kołaki-

Kolonia P.Pokrzywnicki) w kierunku do msc. Pokrzywnica. Chodzi tu głównie 

o  wyremontowanie  i  poszerzenie  drogi  od  drogi  gminnej  (żwirówka  do 

Piotrkowa) do msc. Pokrzywnica. Drogi te są mu niezbędne gdyż stanowią 

najkrótsze połączenie z jego polami w innej części gminy. 

Sołtys sołectwa Pawełki Pan Wacław  Zakrzewski zwrócił się z prośbą o 

pomoc w realizacji zadania sołeckiego, realizowanego z funduszy sołeckich w 

br.

Pani Wójt – w miarę możliwości czasowych, Kierownik Wrzeszczyński 

udzieli  niezbędnej  pomocy  fachowej  w  realizacji  zadania  dla  Sołectwa 

Pawełki. 



Pan Luburski – lekarz wet.  zwrócił  się z pytaniem, czy jego wniosek 

złożony  wcześniej  do  Urzędu  Gminy   w/s  remontu  obiektu  komunalnego 

przeznaczonego na usługi weterynaryjne (Lecznica ) został rozpatrzony?

Pani  Wójt  wyjaśniła,  iż  wniosek  będzie  rozpatrzony  na  najbliższych 

posiedzeniach  stałych  komisjach  rady,  jednak  należy  uzupełnić  go  o 

szczegółowy  zakres  prac  modernizacyjnych  wraz  z  podaniem  kosztów  w 

rozbiciu na poszczególne pomieszczenia. 

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad  przewodniczący  rady  zamknął 

trzydziestą piątą zwyczajną sesję .

          protokołowała:    przewodniczył:

Barbara Szatkowska Tadeusz Jurkiewicz


